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Bostäder För första gången på tio år måste nu byggbolagen köpa tillbaka bostadsrätter, visar en undersökning som SVT har gjort.

HSB centralt tvingats köpa in 120 lägenheter för att rädda de bostadsrättsföreningar som annars skulle haft svårt att klara ekonomin. <br /> <br /> – Det är
en värre kris nu än för tio år sedan, säger HSB:s förbundsordförande Anders Lago till SVT.<br /> – Det har varit ett otroligt utbud av lägenheter. Det har
byggts mycket, och det ska jag också villigt erkänna, till höga priser. Både vi och andra har anledning att känna självkritik och att se till att pressa priserna
för att få ned kostnaderna, säger Lago.<br /> <br /> <strong>FAKTA: Så många bostadsrätter har företagen fått köpa tillbaka</strong><br /> • JM:181 <br
/> • HSB: 120 <br /> • Riksbyggen: 59 <br /> • Peab: 30 <br /> • Veidekke: 30 <br /> Källa: SVT
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